

## 高性能水冷散热系统

## 用户手册 USER GUIDE

显卡水冷头 VGA Blocks



## 注意事项

- 1. 请将本产品放置及储存于小孩可接触的范围之外。
- 2. 安装前请检查产品状况及零件数量,如有任何问题,请联系您所购买的商店以提供换货或退货服务。
- 3. 本产品请由合格的技术人员进行安装。不正确的安装可能会导致设备损坏。 Icemancooler不承担任何不当使用及安装造成的责任。
- 4. 本产品的保修封条一旦撕开或移除去则保修立即失效, Icemancooler将不对此产品提供保修。
- 5. 本产品保修期限为一年。
- 6. 本手册如有更改恕不另行通知,请访问我们的网站获取更新。

## Note

- 1. Kee and store the product away from the reach of children.
- 2. Check the condition and component list of the product, If there is any problem, contact shop where you purchased to get a replacement or refund.
- 3. This product must be installed by qualified technicians. Incorrect installation may cause damage to the equipment. Iceman cooler does not assume any responsibility for improper use and installation.
- 4. Breaking the warranty seal on the product will result in loss of warranty.
- 5. Product warranty period is one years.
- 6. This guide is subject to change without notice, Please browse our website for updates.















